
Årsmöte Kvisljungeby – Lilleby vägsamfällighet 
Organisationsnr. 957105-6101, lekplatsen vid Myrliljevägen, 2021-03-14, 17:00-18:30 

 

§ 1 Öppnande av mötet 
 Mötet öppnades och ansågs behörigt utlyst. 

Deltagare, se bilaga 1 
 
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes enligt förslaget. 
 
§ 3 Val av ordförande för mötet 
 Till årsmötets ordförande valdes Filippos Kalfas.  
 
§ 4 Val av sekreterare för mötet 

Till årsmötets sekreterare valdes Martin Berggård. 
 
§ 5 Val av två justeringsmän 
 Till årsmötets justeringsmän valdes Carina van den Berg och Malin Lindén Kalfas. 
 
§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse, resultat och ekonomiska ställning 

Olof Ryding delgav styrelsens verksamhetsberättelse, resultat och ekonomiska ställning, se bilaga 2-4. 
  
§ 7 Revisorernas berättelse 

Revisorn Hans-Göran Gustavsson och Carina van den Berg redovisade revisorernas synpunkter och föreslog 
ansvarsfrihet för styrelsen. 

  
§ 8 Ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020.  
 
§ 9 Årsavgift 

Styrelsen föreslog att årsavgiften förblir oförändrad dvs 1 200 kr per år.   
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

 
§ 10 Ersättning till styrelse och revisorer 

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag, d.v.s. att styrelsearvoden och revisorarvoden bibehålls på̊ 
nuvarande nivå, dvs. 8 000 kr/år till styrelsen och 2 000 kr/år till revisorerna. 

 
§ 11 Val av styrelse 

Valberedningen Olle Nordblad förslag till styrelse: 
Ordförande: Filippos Kalfas (har ett år kvar, 2021) 
Sekreterare: Martin Berggård (har ett år kvar, 2021) 
Kassör: Olof Ryding omval på ytterligare 2 år, dvs 2021 och 2022  

 Suppleant: Oscar Garnemark omval för ytterligare 1 år, 2021 
 
Mötet beslutade styrelse enligt valberedningens förslag ovan. 
 

§ 12 Val av revisorer och revisorsuppleanter 
Valberedningen Olle Nordblad förslag till revisorer: 
Revisor 1: Carina van den Berg omval på ytterligare 2 år, dvs 2021 och 2022 
Revisor 2: Hans-Göran Gustafsson (ett år kvar 2021)  
Revisorssuppleant: Zenitha Cronéer omval för ytterligare ett år, 2021  
 
Mötet beslutade revisor enligt valberedningens förslag ovan. 
 

§ 13 Val av valberedning 
 Årsmötet utsåg Olle Nordblad och Mathias Jonasson till valberedning för 2021. 

 



 
§ 14 Motioner  
 
 Saltning vid halt väglag 

Idag har vår väg saltats och sandats vilket jag personligen tycker är onödigt. Att vägen plogas efter snöfall är 
verkligen bra och uppskattat. Med tanke på miljön och dagens bilar tycker inte jag att det är nödvändigt 
med saltning efter plogning. Kan förstå sandning speciellt på vissa branta partier av vägen men det skulle 
eventuellt kunna göras manuellt med hjälp av de utsatta sandlådorna. 
Hoppas att en diskussion kan hållas om nödvändigheten att salta vägen och kanske även sandning men 
framförallt saltningen. 
 / Fredrik Mannerstråle, Gamla Lillebyvägen 43 
 
Beslut på årsmötet 
Styrelsen ska försöka undvika saltning. I samråd med entreprenören för plogning av vår väg bestämmer styrelsen 
lämpliga åtgärder för att få en så säker väg som det går under vintern.  
 
Genomfartshinder - sträckan Gamla Lillebyvägen mot Fågelviksvägen. 
Vi bor på Gamla Lillebyv. 13 b och vi ser flera gånger dagligen att det går alldeles för fort i backen utanför oss, både 
uppför och nedför. Vi har en oro för att olycka skall ske både för våra barn och även för andra barn och vuxna som går 
och cyklar längs vägen.  
Förslag: ett gupp nedanför backe, samt ett gupp ovanför backe. 
Med ökade hemleveranser ökar trafiken på gatan och de som levererar har ofta bråttom. Men majoriteten av de som 
kör fort upplever vi är privatbilar. Generellt upplever vi när vi är ute och rör oss att hastigheten är hög på flera delar av 
gatan. 
/Linda Wassberg, Gamla Lillebyvägen 13B 
 
Beslut på årsmötet  
Styrelsen får i uppdrag att se över farthinder i backan och placera ut där det finner det lämplig. Viktig att ta hänsyn till 
cykeltrafik. Greger Ruud, GL13B, gick med att på att ta in vägguppet vintertid när det blir plogning.  
 
 

§ 15 Övriga frågor 
Anslutningsavgiften ändras på begäran av länsstyrelsen. Tidigare har vi haft en schablonavgift, medans framöver ska 
den räknas avgiften fram baserat på värdet av vägen samt vad som finns i kassan.  
 
Sopning av vägen önskas att ske så snart som möjligt. Det är avvägning att sopa så tidigt som möjligt men ändå inte för 
tid, för att eventuellt behöva sopa en gång till om vi sandat pga snö. Styrelsen tar till sig återkoppling och gör en 
bedömning när det är lämpligt baserat på årstid och väderprognos. 

  
 
§ 16 Protokoll från årsmötet 

Protokoll kommer att läggas ut på hemsidan http://kvisljungeby-lilleby.se 
 
 

§ 17 Mötet avslutas 
 Mötet avslutades 
 
 

Mötesordförande    Mötessekreterare 
 
 
 
Filippos Kalfas (LH25)    Martin Berggård (GL7A) 
 
 
Justerad av     Justerad av  
 
 
 
Carina van den Berg (LH27)   Malin Lindén Kalfas (LH25)  

 



Bilaga 1 Mötesdeltagare Årsmöte Kvisljungeby – Lilleby vägsamfällighet 2021-03-14 

Martin Berggård GL7A 
Filippos Kalfas LH25 
Oscar Garnemark LH16 
Olof Ryding GL7B  
Malin Lindén Kalfas LH25 
Hans-Göran Gustafsson GL38A 
Eva Crusner GL38A 
Olle Nordblad LH18 
Carina van den Berg LH27 
Richard van den Berg LH27 
Greger Ruud GL13B 
Fredrik Mannerstråle GL43 
Johan Linder ML6 
Erica Marin RB4 
Anki Kallenberg GL40 
Maria Aneljung GL47B 
 
 
 
 



Bilaga 2 Verksamhetsberättelse 
 
 

Styrelse
Filippos Kalfas
Olof Ryding
Martin Berggård
Oskar Garnemark

-

-

-

-

-

-

-

-
Cykelhindret vid slutet av Gamla Lillebyvägen har öppnats upp i enlighet med beslut på 
årsmötet.

Sättningen i vägen vid Zenithinfarten har felrapporterats till kommunen. Vi avvaktar  åtgärd 
från kommunens sida.

Ett antal lampor har felrapporterats och lagats under året.

BK3 skylt har monterats vid infarten och 30 markeringar har målats på vägen på ett flertal 
ställen.
Styrelsen har gått ut med informationsbrev till alla medlemmar om vikten av att röja sly och 
grenar i närheten av vägen.

Slutbesiktning efter husbyggen har genomförts. Kostnaderna för besiktningarna 2020 
kommer att faktureras under 2021.

Verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning för 
vägföreningen Kvisljungeby Lilleby samfällighet 2020

Ordf.
Kassör:
Sekreterare:
Suppleant:

För första gången på många år hade vi inga utgifter för snöröjning, halkbekämpning och 
maskinsopning.

Styrelsen har haft 3 ordinarie möten.

Händelser under året

Löpande skötsel har genomförts under året.



Bilaga 3 Resultat och ekonomiska ställning 
 
 

  

Intäkter
Vägavgifter medlemmar 121 200 
Kommunalt och Statligt driftsbidrag 15 679 

Summa vägavgifter 136 879 
Ränta (Placeringskonto) 0 

Summa intäkter 136 879 

Utgifter
Snöröj 0 
Maskinsopning 0 
Grässlåtter -2 588 
Vägmålning och skyltar -12 756 
Summa vägkostnader -15 344 
Styrelsearvoden (Periodiserat) -8 000 
Revisorsarvoden (Periodiserat) -2 000 
Besiktning Ruggebergsvägen -3 975 
Diverse mindre kostnader -2 659 
Summa övriga kostnader -16 634 

Summa utgifter -31 978 

Resultat 104 902 

Tillgångar 2020-12-31 2019-12-31
Kassa 0 0 
Bank (Penningkonto) 204 643 99 741 
Bank (Placeringskonto) 514 419 514 419 

Summa tillgångar 719 062 614 161 

Skulder och eget kapital 2020-12-31 2019-12-31
Eget kapital 604 161 671 986 
Årets resultat 104 902 -67 825 
Upplupna kostnader 10 000 10 000 

Summa skulder & eget kapital 719 062 614 161 

Upplupna kostnader består av
Styrelsearvoden 8 000 
Revisorsarvoden 2 000 

Summa upplupna kostnader 10 000 

Resultaträkning 2020 (Sek)

Balansräkning 2020



Bilaga 4 Budget 2021 
 

 
 
 

Intäkter
Vägavgifter medlemmar (1200 kr) 132 000 kr
Kommunalt och Statligt driftsbidrag 15 500 kr
Anslutnings & slitageavgift 75 000 kr

Summa vägavgifter 222 500 kr
Ränta (Placeringskonto) 0 kr

Summa intäkter 222 500 kr

Utgifter
Snöröjning, flisning, och fyllning flis -50 000 kr
Maskinsopning -5 000 kr
Grässlåtter -3 000 kr
Träd och slyröjning -75 000 kr
Summa vägkostnader -133 000 kr
Styrelsearvoden (Periodiserat 2018) -8 000 kr
Revisorsarvoden (Periodiserat 2018) -2 000 kr
Diverse kostnader -15 000 kr
Summa övriga kostnader -25 000 kr

Summa utgifter -158 000 kr

Budgeterat resultat 2020 64 500 kr

Avsättning asfaltering (20 år period) -50 000 kr
Resultat efter avsättning 14 500 kr

Budget 2021


